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KLASA: 620-05/24-04/17                                                                                                                                        

URBROJ: 251-798-24-8                                                                                                          

Zagreb,  28. listopada 2024. godine 

 

 

• ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

 

 

ZAPISNIK 

s XXX. sjednice Izvršnog odbora  

 održane 28. listopada 2024. godine putem video veze 

 

Prisutni članovi Izvršnog odbora: Denis Peršić – predsjednik, Igor Banovac - dopredsjednik, Loris Matković, 

Boris Nadenić, Dino Blečić, Luko Hendić i Jerko Marinković 

Ostali prisutni: Lukrecija Zanki – glavna tajnica, Grozdana Juričev Šprljan- predsjednica Komisija za 

petanku, Zoran Nasić – predsjednik Komisije za raffu, Renata Ševerdija – predsjednica Komisije za žensko 

boćanje 

Sjednicu je otvorio Denis Peršić koji je na početku pozdravio sve prisutne, nakon toga je utvrdio potreban 

kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara te dao prijedlog za  

 

D N E V N I   R E D : 

0. Prihvaćanje zapisnika od 13.8. i pisanih očitovanja od 22.8., 3.9. i 14.10. 2024. 

1. Sportska komisija 

• Prijedlog Kalendara 2025 

• HKBL i HJBL – potvrda sastava liga i kalendara natjecanja 

• Prijedlog Propozicija o državnim natjecanjima po disciplinama - volo za 2025. godinu 

• PH žene (pojedinačno/precizno/brzinsko) 

• Bk Vrgorac – odustajanje od natjecanja 

• Zimski prijelazni rok - uvjeti 

2. Sudačka komisija 

• Prijedlog imenovanje povjerenika za suđenje 1.HBL jug 24/25 – po ostavci I.Viskovića 

• Lista međunarodnih sudaca za 2025. godinu 

• Upute za voditelje za suce i voditelje ekipa i upitnik o samoprocjeni – na znanje 

3. Direktor reprezentacija – aktivnosti do kraja godine i plan aktivnosti za 2025. 

4. Komisija za petanku  

5. Komisija za raffu  

6. Zbor trenera HBS-a – plan aktivnosti  

7. Prijedlog Financijskog plana za 2025. + Prijedlog plana aktivnosti HBS-a  

8. Javna raspravo po Pravilniku o licenciranju trenera i o Pravilniku o organizaciji boćarskih 

sudaca – na znanje 

9. Pregled terena – info  

10. Upitnik za ŽBS – na znanje 
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11. Odgovor HBS-a na dopis Pravobraniteljice za djecu 

12. HOO – informacije o izbornoj Skupštini i najava radnih sastanaka  

13. Kongres CBI  

14. Odluka o imenovanju stožera reprezentacija 

15. Projekt HBS-a za rad s mladima „Boćam i učim o zdravlju“  

16. 75 godina HBS-a    

17. Razno 

• Zamolba BK Petka – zamolba za donaciju 

• Nagrada HOO-a Matija Ljubek – na znanje 

• Očitovanje D.Gracin – EP Grude 

• Odgovor TK FIB na žalbu HBS-a 

koji je jednoglasno usvojen. 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 

 

AD 0. Prihvaćanje zapisnika  

Zapisnik sa sjednice održane zapisnika 13. kolovoza i očitovanja od 22.8., 3.9. i 14.10. 2024. godine 

jednoglasno su usvojeni. 

AD 1 Sportska komisija 

• Prijedlog Kalendara 2025. – jednoglasno usvojen  

• HKBL i HJBL – sastav liga i kalendar natjecanja – jednoglasno usvojeni 

• Propozicije HJBL i HKBL, nakon provedene javne rasprave, tijekom koje su zaprimljeni prijedlozi 

izmjena i dopuna od T.Grubiše, od kojih su neki usvojeni  – jednoglasno usvojene 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/10/PropozicijeHJBL-28.10.2024.pdf 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/10/PropozicijeHKBL-28.10.2024.pdf 

• Propozicije završnih turnira za HKBL i HJBL bit će naknadno usvojene. 

• Prijedlog Propozicija o državnim natjecanjima po disciplinama – volo za 2025. godinu – 

jednoglasno usvojen i upućuje se u javnu raspravu prije konačnog usvajanja. 

• PH seniorke (pojedinac, precizno i brzinsko) – na dva javna poziva upućena za dostavljanje 

kandidatura za organizaciju PH za seniorke u navedenim disciplinama nije bilo odaziva.  

Po prijedlogu Sportske komisije, a u dogovoru s BC Podvežica i ŽBK Drenova,  HBS će organizirati 

navedeno natjecanje u terminu od 6. – 8. prosinca 2024. godine u BC Podvežica – prijedlog je 

jednoglasno usvojen. 

• BK Vrgorac – predsjednik Sportske komisije izvijestio je prisutne da je BK Vrgorac dan uoči 

početka nove sezone Super HBL-e u ured Saveza poslao obavijest o odustajanju od natjecanja. U 

skladu s Pravilnikom o sustavu natjecanja BK Vrgorac sljedeću sezonu natjecat će se u najnižem 

rangu županijskog ligaškog natjecanja. Informacija o odustajanju prosljeđuje se BS SDŽ. 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/10/PropozicijeHJBL-28.10.2024.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/10/PropozicijeHKBL-28.10.2024.pdf


 
 

Video sjednica IO-a od 28. listopada 2024. godine Stranica 3 

• Zimski prijelazni rok – uvjeti zimskog prijelaznog roka u sezoni 2024./2025. jednoglasno su 

usvojeni i šalju se na znanje ŽBS te objavljuju na službenim internetskim stranicama Saveza. 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/11/1232-Zimskiprijelaznirok2024-

2025.pdf 

 

AD 2 Sudačka komisija 

• Prijedlog imenovanja povjerenika za suđenje 1.HBL – jug 2024-/2025. po ostavci I.Viskovića – po 

prijedlogu IO-a ZS HBS-a, jednoglasno je imenovan Ivica Fiorović iz BS DNŽ-e. 

• Lista međunarodnih sudaca za 2025. godinu – prijedlog liste koju je dostavio ZS HBS-a, nakon 

kraće rasprave vraća se na doradu i na usvajanje na sljedećoj sjednici IO-a HBS-a. Na predloženoj 

listi međunarodnih sudaca nalazi se sudac protiv kojeg je pokrenut disciplinski postupak i do 

okončanja postupka ne može biti raspoređen za suđenja. 

• Upute za suce i voditelje ekipa – dokument sastavljen u suradnji Sportske i Sudačke komisije i 

ureda Saveza upućen je sucima i voditeljima ekipa uoči početka nove natjecateljske sezone. Uz 

dokument je poslan i Upitnik za samoprocjenu. 

  

AD 3 Direktor reprezentacija – aktivnosti do kraja godine i plana aktivnosti za 2025. godinu. 

Direktor reprezentacija dostavio je plan aktivnosti do kraja 2024. godine: 

- EP za boćarice i mješovitu štafetu – Mersin, Turska (30.10. – 2.11.) 

- Boćarski kamp u Puli i prijateljski susret s kineskom reprezentacijom (8. – 15. studenog) 

- Pripreme U-18 i U-23 i ABC četveroboj U-23 u Rogaškoj Slatini od (13. – 18. studenog) 

- Svjetsko prvenstvo U-18 i U-23 – Portoriko (2. – 8. prosinca) 

- Božićni turnir U-18 u Rijeci (13. – 15. prosinca) 

 

Plan aktivnosti za 2025. godinu: 

Sljedeća godina je još jedna zahtjevna i izazovna godina, očekuje nas više od 50 nastupa reprezentacija svih 

boćarskih grana i u svim dobnim kategorijama. 

Petanka će nastaviti s više međunarodnih aktivnosti. Sudjelovat će u najmanje dva prijateljska susreta sa 

reprezentacijom Slovenije u organizaciji ABC federacije, te na nekim međunarodnim turnirima u Europi. 

Raffa reprezentaciju očekuje mnogo reprezentativnih aktivnosti: međunarodnih turnira, Europsko i 

Svjetsko prvenstvo. 

Volo boćanje tradicionalno ima veliki broj natjecanja te očekuje od 25 do 30 nastupa u svim dobnim 

kategorijama - međunarodni turniri, velika svjetska i europska prvenstva.  

Neka od najvažnijih natjecanja u 2025. godini: 

• Svjetske igre neolimpijskih sportova u Kini 

• Europsko seniorsko prvenstvo – volo 

• Svjetsko prvenstvo U18, U23 – volo, Francuska 

• Svjetsko prvenstvo za boćarice i mješovito – volo, Francuska 

• Svjetsko seniorsko prvenstvo – raffa 

• Svjetsko U 19 prvenstvo – raffa 

• Svjetsko seniorsko petanka prvenstvo, Italija 

Predsjednik je pozvao komisije za raffu i petanku da predlože i dodatne aktivnosti reprezentacija o 

kojima će se naknadno, ovisno o financijskim mogućnostima, donijeti odluke. 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/11/1232-Zimskiprijelaznirok2024-2025.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2024/11/1232-Zimskiprijelaznirok2024-2025.pdf
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AD 4 Komisija za petanku 

G.Juričev Šprljan u ime Komisije za petanku iznijela je prijedlog izmjena i dopuna Propozicija PPH i Kup 

natjecanja. Prijedlog je jednoglasno usvojen i upućuje se u javnu raspravu prije konačnog usvajanja. 

 

AD 5 Komisija za raffu 

Komisija za raffu nije imala prijedloga za raspravu. 

 

AD 6 Plan aktivnosti Zbora trenera HBS-a 

Predsjednik ZT HBS-a Romano Grižančić dostavio je Plan aktivnosti ZT HBS-a koji je jednoglasno usvojen. 

(Prilog 1) 

 

AD 7 Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu i prijedlog plana aktivnosti  

Prijedlog Financijskog plana i prijedlog plana aktivnosti, nakon kraće rasprave su jednoglasno usvojeni 

te kao prijedlog IO-a uvršteni u materijale za usvajanje na predstojećoj sjednici Skupštine HBS-a. 

 

AD 8 Javna rasprava po pravilnicima 

 

• Pravilnik o statusu i licenciranju trenera  

Nakon provedene javne rasprave o Pravilniku o statusu i licenciranju trenera, ured Saveza nije zaprimio 

nikakve komentare ili prijedloge te se Pravilnik upućuje na usvajanje na sljedećoj sjednici Skupštine HBSa. 

• Pravilnik o organizaciji boćarskih sudaca 

Nakon provedene javne rasprave, ured Saveza zaprimio je samo prijedlog izmjena iz BS Grada Zagreba, 

nakon kraće rasprave prijedlog BS GZ je odbačen i jednoglasno je potvrđen prijedlog IO-a HBS-a. 

Pravilnik o organizaciji boćarskih sudaca upućuje se na usvajanje na sljedećoj sjednici Skupštine HBS-a, na 

kojoj će se raspravljati i o prijedlogu BS GZ. 

 

AD 9 Pregled terena 

Zbog nedostatka slobodnih termina i osoba za provedbu pregleda, raspored pregleda terena bit će 

potvrđen naknadno. Pregled terena za 2. HBL-e odradit će se prije početka proljetnog dijela natjecanja, za 

pregled terena Super HBL-e i 1.-ih HBL zadužuju se Sportska i Sudačka komisija da izrade prijedlog novih 

termina. 

 

AD 10 Upitnik za ŽBS – informacija na znanje 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne da će županijskim boćarskim savezima prije održavanja sjednice 

Skupštine HBS-a biti upućen Upitnik o aktivnostima i stručnom radu, u skladu s javnim ovlastima HBS-a i 

preporukama HOO-a. 

 

AD 11 Odgovor HBS-a na dopis Pravobraniteljice za djecu 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je HBS uputio odgovor na dopis Pravobranitelja za djecu po pritužbi 

T.Turčinović i A.Ujčić na sustav i satnicu natjecanja PH za kadete U-12 i U-15.  

Savez će nastaviti raditi na pronalaženju boljih rješenja i poboljšanju u organizaciji natjecanja za mlađe 

dobne kategorije. U tom smislu je i prijedlog kalendara PH za 2025. godinu po kojem će PH U-12 održati u 

formatu svaki vikend jedna disciplina. 
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AD 12 HOO – informacije o izbornoj Skupštini i najava radnih sastanaka 

I.Banovac, u svojstvu predstavnika HBS-a u Skupštini HOO-a, izvijestio je prisutne o izbornoj Skupštini 

HOO-a održanoj 3. listopada 2024. godine i reizboru Zlatka Mateše za predsjednika u novom 

četverogodišnjem mandatu, izboru četvero dopredsjednika – Željko Jerkov (Hrvatski klub olimpijaca), 

Barbara Matić (Komisija sportaša HOO-a), Marijan Kustić (HNS) i Sanda Čorak (HJS) i ostalih tijela u 

Skupštini HOO-a. 

Za srijedu, 6. 11. u Zagrebu dogovoren je radni sastanak predstavnika HBS-a i HOO na temu stručnih 

kadrova i financiranja u 2025. godini.  

 

AD 13 Kongres CBI - raffa 

Predsjednik i L.Matković prisutne su ukratko izvijestili o sudjelovanju na izbornom Kongresu Svjetske 

raffa konfederacije (CBI). D.Peršić potvrdio je da je izabran za člana IO-a u drugom mandatu, potvrđuje da 

je to velika obveza koja iziskuje mnogo rada i koordinacije s ostalim članovima svih tijela CBI-a, da će 

prvenstveno raditi u interesu boćanja, zatim u interesu hrvatskog raffa boćanja. Vrlo je važno da imamo 

svog predstavnika u izvršnom tijelu CBI, jer se tu otvaraju prilike za buduće projekte (raffa kampvi u Rimu, 

instruktaže za trenere i suce, turniri, donacije opreme i rekvizita). 

L.Matković potvrdio je svoje prvo sudjelovanje na kongresu CBI koji je održan tijekom raffa SP za seniore 

na kojem je sudjelovalo više od 30 reprezentacija i koje je bilo odlično organizirano. 

 

AD 14 Odluka o imenovanju članova stručnog stožera 

Nastavno na odluku od imenovanju članova stručnog stožera od 13. kolovoza 2024. godine, Predsjednik 

predlaže Igora Banovca za voditelja delegacije HBS-a na SP U-18 i U-23 u Portoriko što je jednoglasno 

prihvaćeno. 

 

AD 15 Projekt HBS-a za rad s mladima „Boćam i učim o zdravlju“ 

Glavna tajnica izvijestila je prisutne o projektu HBS-a koji je ured Saveza prijavio na javni natječaj OTP za 

donacije u 2024. godini. OTP banka za navedeni projekt uplatila je donaciju HBS-u u iznosu 1.500,00 eura. 

Projektom „Boćam i učim o zdravlju“ bit će obuhvaćene ekipe HKBL i HJBL u sezoni 2024./2025. na način 

da će svi registrirani igrači i igračice dobiti majicu „Zdrave navike za uspjeh“, digitalni letak s informacijama 

o zdravim navikama koje usmjeravaju k uspjehu u sportu i životu. Fizioterapeut hrvatskih boćarskih 

reprezentacija Roko Lovre Bačić, u svojstvu stručnog suradnika na projektu, održat će kraće predavanje 

igračima/cama i njihovim voditeljima na nekoliko lokacija uoči početka susreta HKBL i/ili HJBL. 

 

AD 16 - 75 godina HBS-a 

Predsjednik je izvijestio prisutne da će se početkom veljače 2025. godine održati inicijativni sastanak sa 

predstavnicima županijskih boćarskih saveza na kojem će se definirati aktivnosti i kriteriji za realizaciju 

obilježavanja 75 godina Saveza. 

 

AD 17 Razno 

• Zamolba BK Petka  

Bk Petka iz BS DNŽ, koji ove godine obilježava 50 godina postojanja kluba, uputio je u ured Saveza zamolbu 

za novčanu donaciju za sufinanciranje aktivnosti kluba u novoj natjecateljskoj sezoni. Predsjednik je 

izrazio čestitku na lijepoj obljetnici, svjestan je da se klubovi svake godine bore s financijskom sredstvima 

za novu sezonu, no HBS u financijskom planu nema predviđena sredstva za sufinanciranje klubova koji ne 

rade s mladima.  
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• Nagrada HOO-a Matija Ljubek 

Glavna tajnica potvrdila je da su županijskim boćarskim savezima proslijeđene informacije (odluka o 

raspisivanju natječaja, pravilnik i obrasci) o ovogodišnjoj Nagradi HOO-a Matija Ljubek, rok za dostavu 

prijedloga je 14. studeni 2024. godine. 

 

• Očitovanje D.Gracina – EP Grude 

Predsjednik  je potvrdio da je ured Saveza zaprimio očitovanje D.Gracina po prijavi FEB od 24. lipnja 2024. 

godine. Očitovanje je proslijeđeno FEB na daljnje postupanje.  

 

• Odgovor Tehničke komisije FIB na žalbu HBS-a na rezultat mješovite štafete u Bruguieresu 

Predsjednik je izvijestio prisutne da se „borba nastavlja“ s Međunarodnom boćarskom federacijom (FIB) 

jer je na žalbu HBS-a na rezultat turnira mješovite štafete u Bruguieresu, kada je hrvatska štafeta 

R.Vojković/M.Marinović oštećena za zlatnu medalju, Tehnička komisija FIB poslala odluku kojom tvrdi da 

nije moguće uputiti žalbu po završenom natjecanju. 

 

• R.Ševerdija – dopis Bk Komiža 

R.Ševerdija, predsjednica Komisije za žensko boćanje, obratila se Predsjedniku i članovima IO-a s upitom 

može li pročitati  dopis koji je ŽBK Komiža uputio Komisiji. Predsjednik je potvrdio da je upoznat s 

predmetnim dopisom i upitao R.Ševerdiju je li se o navodima iz dopisa prije obraćanja IO-u raspravljalo 

na drugim tijelima, kao što je Povjerenik lige, Sportska komisija, Komisija za žensko boćanje? Odgovor i R. 

Ševerdije (Komisija za žensko boćanje) i D. Blečića (Sportska komisija) bio je negativan. S obzirom na 

navedeno Predsjednik ne vidi razlog da se o dopisu ŽBK Komiža raspravlja na sjednici IO-a prije nego prođe 

raspravu na nadležnim komisijama koje su dužne za pripremu materijala za sjednice IO iz svog djelokruga 

rada. Međutim, ako ona (R.Ševerdija op. Glavna tajnica) smatra da ga bez obzira na sve treba pročitati, da 

ga pročita, na što je R.Ševerdija rekla da nema potrebe i da ga ne želi pročitati. 

 

• Zaključak Gradskog ureda za opću upravu po zahtjevu HBS-a za upis promjena 

Predsjednik je izvijestio prisutne da je ured Saveza uoči održavanja sjednice zaprimio zaključak iz GUOU  

kojim se HBS-u određuje da u roku 60 dana uskladi Statut usvojen na sjednici Skupštine održane 13.7.2024. 

godine sa Zakonom o Udrugama, proizlazi da Statut iz određenih formalno-pravnih nedostataka treba 

urediti, a radi se o nekoliko članaka koji su nejasni i treba ih dodatno razložiti. Komisija za akte pripremit 

će materijale za usklađenje sa Zaključkom za usvajanje na sjednici Skupštine. 

 

 

Sjednica je započela s radom u 19, a završila u 21:45 sati. 

 

Zapisničar   

Lukrecija Zanki                                                                                                                  Predsjednik HBS-a 

Glavna tajnica HBS-a                                                                                                             Denis Peršić 

 

 

 


